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Minnesanteckningar från enhetsråd Stiglötsgatans vårdboende den 8 oktober 2024 

Plats:  Gåsens vårdboende. 

Deltagare; samtliga avdelningar var representerade av närstående totalt 10 närstående. Kontaktpolitiker 
Göran Gunnarsson, Britt-Marie Sandström senior Vision, Sjuksköterska Anna Halldestam, Teamledare 
Dalita Kourie, Teamledare Johanna Thorsten och Verksamhetschef Susanne Hallberg Brandt. 

Verksamhetschef hälsade alla välkomna och vi presenterade oss för varandra samt att vi intog fika.  

Information om mötets dagordning. 

Minnesanteckningar från vårens möte är anslaget på anslagstavla i entrén och kommer att bytas ut till 
höstens möte. 

Information om verksamheten; punkter som berördes extra var genomförandeplan, kontaktperson, 
nattfasta, planering och bemanning.  

Det ställdes frågor angående bemanning och kommunens krav på bemanning. Norlandia driver 
verksamheten utifrån ett driftavtal där det framgår att bemanning dagtid ska var 0,64. Verksamhetschef 
beskriver vad det innebär. Även Göran, kontaktpolitiker informerar om reglerna. Kommunen följer upp 
genom att verksamheten regelbundet redovisar fakta. Det är behovet som styr bemanningen och extra 
Personal sätts in vid behov. 

Nattetid arbetar 4 personal fördelat p på 5 avdelningar. Personal turas om att bemanna avdelningarna 
En demensavdelning måste vara bemannad.  

En fråga från närstående är vad det finns för krav på kompetens? Svaret är att kravet vid rekrytering är 
undersköterskekompetens men att det är en utmaning speciellt vid rekrytering av sommarvikariat. 
Vidare ställdes det frågor kring planering av undersköterska respektive vårdbiträde, kan det vara så att 
enheten står utan undersköterska vissa tider? Verksamhetens planeras att det alltid ska finnas 
undersköterskor på plats under hela dygnet. Vidare fortbildas medarbetare inom omvårdnad och 
demens internt regelbundet. kommunen erbjuder ett flertal utbildningar via äldrelyftet bland annat 
undersköterseutbildning. Vi resonerade kring bemanning och bristande intresse för att arbeta inom  
äldreomsorg hos våra ungdomar.   
 

Redovisning av hur verksamheten arbetar med kvalitetsfrågor. Information om att det finns ansvariga 
inom olika områden tex kvalitetsombud, hjälpmedelsombud, aktivitetsombud, kostombud och 
brandombud. Arbetet följs upp via regelbundna träffar samt på personalmöten. En dialog med 
kommunen sker samt att Norlandia följer upp kvalitén regelbundet. 

Under punkten Aktiviteter/fritidsverksamhet informerade aktivitetsansvarigs uppdrag och respektive 
avdelning aktivitetsombuds uppdrag.  

Brukarundersökningen -  vad tycker de äldre om äldreomsorgen.  Vi väntar på resultatet. Ett exemplar 
kommer att finnas i entrén.  
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Mat- och måltidsmiljö är en punkt på vår agenda; Alla avdelningar har en måltidsansvarig som varje 
månad har ett möte med boende där man diskuterar mat och miljö. Exempel på menyer visades. 
Matlagning sker från grund. Menyer framställs centralt i företaget men verksamheten har möjlighet att 
ändra utifrån önskemål från boende.  Vi har hotellfrukost samt fredagsdrink. Kostrådsrepresentant på 
respektive avdelning följer upp boendes önskemål via ett så kallat minikostråd en gång per månad. 

Vi kommenterade hur viktig mysfaktorn är och nu i höst kommer vi att tända brasor i våra kaminer. Dock 
svårt att få tag i ved. Det löste sig under mötet då en av våra närstående erbjöd sig att fixa ved till oss. 

Ett stort tack för det! 

En matenkät har precis samlats in och resultatet visades. Hög nöjdhet. 

Ansvarig kontaktpolitiker Göran informerade om vad som händer i äldrenämnden. Planering av nya 
vårdboenden i Linköping är på gång. 

Linköping  

2024-10-09 

Susanne Hallberg Brandt, Verksamhetschef 


